
CONSILIUL JUDETEAN NEAMT

PROCES VERBAL
al gedinfei ordinare a Consiliului Jude{ean Neam{

din 26 iulie 2019, ora 14:00

Lucrdrile qedin[ei sunt conduse de domnul preqedinte Ionel Arsene. La qedin!6

participd de drept secretarul judelului, precum qi gefii serviciilor de specialitate din
cadrul Consiliului Judelean.

Domnul lonel Arsene - Doamnelor gi domnilor consilieri permiteli-mi sd declar
deschise lucrdrile qedinlei ordinare a Consiliului Judelean Neam[ pentru care ali fost
convocali in conformitate cu prevederile Codului administrativ.

La gedin!6 absenteaz[: domnul Ciudin Mircea qi doamna Isciuc Mihaela-Elena.
Constatdnd cd la aceastd gedinld sunt prezenli 3lconsilieri judeleni din totalul

de 33 consilieri in funclie, declar qedinla ca fiind legal constituit6.
in conformitate cu prevederile Codului administrativ, supun spre aprobare

conlinutul procesului-verbal al gedinfei desfEgwatdin data de 15 iulie 2019.
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 3lvoturi ,,pentru", procesul-verbal a fost aprobat.
Ordinea de zi propusd pentru aceastd qedinld este cea publicatd in presd qi

comunicatd qi dumneavoastrd:
1. Aprobarea documentaliilor tehnico-economice pentru unele obiective de investitii
de interes public judelean;
2.Emiterea acordului de realizare a unor lucrdri;
3. Aprobarea transmiterii in folosinlE gratuitd, pe perioadd determinatd,, a unor spalii
aflate in proprie tatea Judelului Ne am! ;

4. Modificareastatului de funclii al Spitalului de Psihiatrie,,Sf.Nicolae" Roman;
5. Modificarea statului de funclii al Direcliei Judelene de Evidenla Persoanelor
Neam!;
6. Acordarea unui stimulent financiar lunar persoanei numite in funclia de director
medical in cadrul Spitalului Judelean de Urgenld Piatra-Neam!;
7. Preluarea in administrarea Consiliului Judelean Neam! a unor tronsoane de drumuri
judelene in vederea efectudrii unor lucrdri de reabilitare;
8. Modificarea HotSr6rii Consiliului Judelean Neam! rr.17712016 privind aprobarea
proiectului ,,Conservareq, protejarea qi promovarea Muzeului Memorial ,,Ion
Creangd" Humule;ti";



9. Modificarea Hotdrdrii Consiliului Judelean Neam! nr.17912016 privind aprobarea
proiectului,,C ons erv ar ea, prot ej ar ea ; i pr omovar ea Muzeului Memorial,, C alis trat
HogaS" Piatra Neam!";
10. Aprobarea suplimentdrii numdrului de posturi finanlate de la bugetul de stat pentru
personalul neclerical apfiin6nd cultelor religioase recunoscute din Rom6nia;
1 1. Aprobarea Programului pentru acordarea finanldrilor nerambursabile, valabil pe

anul2019 - sesiunea al[-a;
12. Acordarea unui mandat special,'
13. Modificarea statului de funcfii al Complexului Muzeal Judelean Neam!,'
14. Solulionarea unei solicitdri formulate de cdtre Sistemul de Gospoddrire a Apelor
Neam!;
15. Aprobarea execuliei bugetarela data de 30 iunie 2019;
16. Diverse:
A.Informare cu privire la aducerealaindeplinire a prevederilor HCJ nr.7512019.

Fald de ordinea de ziiniliald, propun suplimentarea acesteia cu 1 1 proiecte de hotSrdre,
gi anume:
1. acordarea de sprijin financiar unor unitdli de cult din judelul Neam! aparlin6nd
cultelor religioase recunoscute din Rom0nia;
2. modificareaorgatigramei qi a statului de funclii ale Direcliei Generale de Asistenld
Sociald qi Proteclia Copilului Neam!;
3. aprobarea devierii traficului de pe un drum nalional pe drumuri judefene, in vederea
efectudrii unor lucrdri de reabilitare;
4. acordarea unui mandat special reprezentantului Judelului Neam! in cadrul
Asocia[iei de Dezvoltare Intercomunitard "AQUA NEAM[";
5. restriclionarea circulaliei pe un drum judefean;
6. aprobarea unui acord de asociere pentru realizarea unei acliuni de interes public
judelean;
7. predarea cdtre Ministerul Dezvoltdrii Regionale qi Administraliei Publice, prin
Compania Nalionald de Investilii ,,C.N.I." S.A., a amplasamentului qi asigurarea
condiliilor in vederea execut6rii obiectivului de investilii ,,Reabilitare, consolidare,
reparalii;i amenajdri interioare la Casa Iordache Cantacuzino" strada St6njenelului,
nr.27, comuna $tefan cel Mare, judelul Neam!;
8. predarea cdtre Ministerul Dezvoltdrii Regionale qi Administraliei Publice, prin
Compania Naliona16 de Investilii ,,C.N.I." S.A., a amplasamentului qi asigurarea
condiliilor in vederea executSrii obiectivului de investilii ,,Reabilitare, consolidare,
reparalii qi amenajdri interioarc la clSdirea Atelier de produclie-Teatrul Tineretului
Piatra Neam!", strada Unirii, nr.2D, municipiul Piatra-Neam!, judelul Neam!;
9. predarea c6tre Ministerul DezvoltSrii Regionale qi Administraliei Publice, prin
Compania Nalionald de Investilii ,,C.N.I." S.A., a amplasamentului qi asigurarea
condiliilor in vederea executdrii obiectivului de investi\ii ,,Conservarea, restaurarea

Si proteclia clddirii Casa Celibidache tn vederea valorificdrii patrimoniului cultural"
strada Veronica Micle, nr.2, municipiul Roman, judelul Neam!;
10. predarea cltre Ministerul Dezvolt6rii Regionale qi Administraliei Publice, prin
Compania Nalional6 de Investilii ,,C.N.I." S.A., a amplasamentului qi asigurarea
condiliilor in vederea executdrii obiectivului de investilii ,,Reabilitarea-consolidarea



Pavilionului Oncologie din cadrul Spitalului Judelean de {Irgenyd Piatra Neam,t",
bul evardul T r a\an, nr. 1 - 3, municipiul P i atra-N eamt, j udelul Neam! ;

11. modificarea unor hotdr0ri ale Consiliului Judelean Neam!,
transmise dumneavoastrd in timp util qi dezbdute in comisiile de specialitate.

Propun ca cele 11 proiecte de hot[rAre suplimentare s[ fie analizate la punctele
16-26 de pe ordinea de zi, inaintea punctului ,rDiverse", care va fi renumerotat.
De asemenea, in proiectul ordinii de zi,la punctul ,,Diverse" antmai fost inscrise:

- Informarea privind contractul de decolmatare a qanfurilor, rigolelor aferente
drumurilor judelene afectate in urma precipitaliilor abundente din anul 2019;

- Informarea privind dosarul nr. l4l7ll05l20ll* .

Supun la vot propunerea de suplimentare aproiectului ordinii de zi z

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru", suplimentarea ordinii de zi a fost aprobatd.
Supun la vot proiectul ordinii de zi;
Cine este ,, pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?

Cu 31 voturi "pentru", ordinea de zi a fost aprobatd.
Inainte de a intra in ordinea de zi, vreau sd salut prezenla in sala plenului a

delegaliei de secretari ai comunelor din Republica Moldova, vd spun bun venit in
numele plenului Consiliului Judelean Neam!, sper cd qederea dumneavoastrd in
judelul Neam! a fost bun6, qi vi urim o qedere frumoasd qi in perioada urmdtoare. Vd
urez mult succes gi vd mai aqteptdm pe la noi.

inainte de a trece la primul punct, secretarul judelului doreqte si facd o precizare.
Doamna Maria CdtdlinaGrdpinoiu - in conformitate cu prevederile Ordonanlei

de urgen!5 a Guvernului nr.5712019 privind Codul administrativ, dacd aveli un interes
personal in problemele supuse dezbaterii qi votuluide astdzi, aveli obligalia s5 anunlali
la inceputul qedinlei. Hotdrdrile adoptate cu nerespectarea acestor dispozilii legale
sunt nule de drept.

Domnul Dumitraqcu Dionisie - Nu-mi voi exercita votul la pct.12 al ordinii de

zi (Proiect de hotdrdre privind acordarea unui mandat special) qi la pct.15 (Proiect de

hotdr0re privind aprobarea execuliei bugetare la data de 30 iunie 2019.

I. Proiect de hotirffre privind aprobarea documentafiilor tehnico-
economice pentru unele obiective de investi{ii de interes public jude{ean.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizarc la acest
proiect:

Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Aciocdrldnoae Aurel comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?



Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru", hotdr6rea a fost adoptatS.

II. Proiect de hotlrffre privind emiterea acordului de realizare a unor lucriri.
Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest

proiect:
Domnul Aciocdrldnoae Aurel - comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdr6re:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi oopentru", hotdrdrea a fost adoptatd.

III. Proiect de hotirire privind aprobarea transmiterii in folosinfi
gratuiti, pe perioadi determinati, a unor spa{ii aflate in proprietatea Jude{ului
Neamf.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizarc la acest

proiect:
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia cultur6, proteclie sociald - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hot6r0re:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi oopentru", hotdrdrea a fost adoptatd.

IV. Proiect de hotirire privind modificarea statului de func{ii al Spitalului
de Psihiatrie rrSf.Nicolae" Roman.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile s5 prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturb - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicb - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi 'opentru", hotdr6rea a fost adoptatd.

V. Proiect de hotlrire privind modificarea statului de functii al Directiei
Judefene de Evidenfa Persoanelor Neam{.



Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile s5 prezinte rapoartele de avizare la acest

proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridic[ - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru", hotdrdrea a fost adoptati.

VI. Proiectul de hotlrffre privind acordarea unui stimulent financiar lunar
persoanei numite in func{ia de director medical in cadrul Spitalului Judefean de

Urgenfl Piatra-Neamf.
Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest

proiect:
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd, sdndtate - aviz favorabil;
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdr0re:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 19 voturi'opentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Dragoq-Nicolae,

Apostoae Ilie, Baciu Vasile, Boacd Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard,
Cosma Florin-Mihai, Diaconu Adrian, Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan,
Puqcaqu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei Ion, Luca Iulian, Dulami Laurenfiu-Cristinel
qi Ungurianu Cristian) qi 12 "ablineri" (Acatrinei Dumitru, Acioc0rldnoae Aurel,
Agileanu Lucian-Comeliu, Azoilei Ldcrdmioara,Banv Gabriela, Buhuqanu Bogdan,
Hopqa Florin-Adrian, Dumitraqcu Dionisie, Lucaci Gabriel, Nechita Marius-Mihai,
Stavarache Valentin-Constantin, Stoica Mihai-Doru), hotdrdreaa fost adoptatS.

VII. Proiect de hotirfire privind preluarea in administrarea Consiliului
Jude{ean Neam{ a unor tronsoane de drumuri judefene in vederea efectulrii unor
lucriri de reabilitare.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrAre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi oopentru", hotdrdrea a fost adoptatS.



VIII.Proiect de hotlrire pentru modificarea Hotiririi Consiliului
Judefean Neamf nr.l77l20l6 privind aprobarea proiectului,,Conservarea,
protejarea Ei promovarea Muzeului Memorial ,rlon Creangd" HumuleEti".

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest

proiect:
Domnul Radu Tudorel - comisia cultur6, proteclie socialS - aviz favorabil;
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Aciocdrldnoae Aurel - comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicS - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru", hotlr6rea a fost adoptatd.

IX. Proiect de hotirire pentru modificarea HotIrArii Consiliului Judetean
Neam{ nr.17912016 privind aprobarea proiectului ,,Conservoreu, protejarea Ei
promovarea Muzeului Memorial ,,Calistral Hogas" Piatra Neaml".

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare 1a acest
proiect:

Domnul Radu Tudorel - comisia cultur6, proteclie sociald - aviz favorabil;
Domnul Neculai Pugcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Aciocdrldnoae Aurel - comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridici - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hot6rdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru", hotdrArea a fost adoptatd.

X. Proiect de hotlrffre privind aprobarea suplimentirii numirului de
posturi finan{ate de Ia bugetul de stat pentru personalul neclerical apar{inind
cultelor religioase recunoscute din Rominia.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd. prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Cristian Ungurianu - Pentru acuratelea comunicdrii qi pentru qtiinla

tuturor colegilor din Consiliu Judelean, voiam sE vd cerem o lSmurire dacd se poate,
in referatul de aprobare,la a1in.3 scrie "Mitropolia Moldovei qi Bucovinei are finan\at
de la bugetul de stat in prezent un numdr de 758 de posturi" . In continuare spune
pentru judelul Neam! finanlat din bugetul de stat pe anul20l9 este un numdr de 976
de posturi. Sunt mai multe in judeful Neam! dec6t pentru toatS Mitropolia Moldovei?
Cred ca este o gregeald, sau o eroare materiald.



Domnul Ionel Arsene - Cu sigura!6 judelul Neam! are mai mult decdt Suceava
qi V61cea, nu stiu sigur dar cred ca VAlcea este pe primul loc, dar domnule consilier
judelean, judelul Neam! se bucurd de foarte multe monumente istorice, mdndstiri qi

biserici, mult mai mult dec0t oricare alt jude! din Moldova. Personalul neclerical

inseamnd: clopotar, cdntdtel.
Domnul Cristian Ungurianu Nu contestdm utilitatea, qtim situalia

concet[lenilor din satul $oim6reqti, doar cd este mai mare numbrul posturilor de

personal neclerical fald de cel neclerical din toatdMoldova.
Doamna Cristina Mititelu - Diferenla o dau celelalte culte, Mitropolia are in

judelul Neam! 700 qi diferenla pAndla total sunt celelalte culte religioase.
Domnul Ionel Arsene - Judeful Neam! este singurul jude! din fard cu doud

arhiepiscopii, a Romanului qi a Bacdului, care este seprat de Mitropolia Moldovei, mai
avem qi celelalte culte religioase care de asemenea prin legea bugetului de stat

beneftciazd de chestiunea aceasta, deci de acolo vine diferen[a.
Domnul Cristian Ungureanu - Deci Mitropolia Moldovei qi Bucovinei are in

judelul Nearrr! un numir de 758 de posturi, pentru cd e o confuzie. Imi cer scuze,

aceasta este pentru acuratelea informafiei.
Domnul Ionel Arsene - V-a!i lSmurit?
Domnul Cristian Ungurianu - Cat de cAt, incerc sE inleleg.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdr6re:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru", hotdr6rea a fost adoptatd.

XI. Proiect de hotirire pentru aprobarea Programului pentru acordarea
finanfirilor nerambursabile, valabil pe anul 2019 - sesiunea all-a.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile s5 prezinte rapoartele de avizare la acest

proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotSr6re:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru", hotir6rea a fost adoptatd,.

XII. Proiect de hotlrflre privind acordarea unui mandat special.
Domnul Ionel Arsene - Aici este vorba de A.D.I. ,,URBTRANS" Piatra Neam!.
Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicS - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hot6rAre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?



Se abline cineva?
Cu 17 voturi "pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Dragoq-Nicolae,

Apostoae Ilie, Baciu Vasile, Boacd Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard,
Cosma Florin-Mihai, Diaconu Adrian, Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan,

Puqcaqu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei Ion, Luca Iulian), 11 voturi "impotriv6"
(Acatrinei Dumitru, Acioc6rlinoae Aurel, Agdleanu Lucian-Corneliu, Azoilei
Ldcrdmioara,Banu Gabriela, Buhuqanu Bogdan, Hopqa Florin-Adrian, Lucaci Gabriel,
Nechita Marius-Mihai, Stavarache Valentin-Constantin, Stoica Mihai-Doru), 2

"ablineri" (Dulamd Lurenfiu-Cristinel qi Ungurianu Cristian) qi o neparticipare
Dumitraqcu Dionisie, hotdrdrea a fost adoptatd.

Domnul Valentin Constantin Stavarache - Acum mai nou sunt membru A.G.A.
TROLEIBUZUL qi am fost convocat in data de 16.08.2019 la o qedin!6, la care sunt
mai multe proiecte pe ordinea de zi, primul este situalia financiarS. Nu am primit nici
un document ca s5-1 studiezpentru a il vota.

Domnul Ionel Arsene - Cereli.
Domnul Valentin Constantin Stavarache - Am solicitat cAnd m-au convocat.
Domnul Ionel Arsene - Cereli sd vd pund la dispozilie toate documentele. Dacd

tot suntem la subiectul acesta, sdptdmOna viitoare am convocat toli primarii care fac
parte din aceastd asocialie qi cu reprezentalii de la Troleibuzul, o sd invitdm qi A.G.A.,
sE vedem ce solulii gdsim cu S.C. Troleibuzul, dupd cum bine qtili, noi, Consiliul
Judelean Neamf nu mai avem temei legal s[ acorddm ajutorul acesta, sE vedem ce

solulii gdsim cu UAT-urile. Este o situatie destul de incurcatd.

X[I. Proiect de hotirire privind modificarea statului de func{ii al
Complexului Muzeal Jude{ean Neamf.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizarc la acest
proiect:

Domnul Radu Tudorel -comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridici - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdr6re:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru", hot5rArea a fost adoptatb.

XIV. Proiect de hotlrire privind solu{ionarea unei solicitiri formulate de
citre Sistemul de Gospodlrire a Apelor Neam(.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget, administrare patrimoniu - aviz
favorabil;

Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdr6re:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
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Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru", hotSrdrea a fost adoptat1.

XV. Proiect de hotirire privind aprobarea execufiei bugetare la data de 30

iunie 2019.
Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile s[ prezinte rapoartele de avizare la acest

proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 17 voturi "pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Dragoq-Nicolae,

Apostoae Ilie, Baciu Vasile, Boacd Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard,
Cosma Florin-Mihai, Diaconu Adrian, Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan,
PuEcaqu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei Ion, Luca Iulian), 13 "ablineri" (Acatrinei
Dumitru, Acioc6rlSnoae Aure 1, AgEl eanu Luc i an-C ornel iu, Azoilei Ldcrdmio ara, B anu

Gabriela, Buhuqanu Bogdan, Hopqa Florin-Adrian, Lucaci Gabriel, Nechita Marius-
Mihai, Stavarache Valentin-Constantin, Stoica Mihai-Doru, Dulamd Lurenliu-
Cristinel qi Ungurianu Cristian) qi o neparticipare Dumitraqcu Dionisie, hotdrdrea a fost
adoptat6.

XVI. Proiectul de hotirire privind acordarea de sprijin financiar unor
unitifi de cult din judeful Neam{ aparfinind cultelor religioase recunoscute din
Rominia.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizxe la acest
proiect:

Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel -comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Acioc6rldnoae Aurel - comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrAre:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?
Cu 19 voturi oopentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Andoni Dragoq-Nicolae,

Apostoae Ilie, Baciu Vasile, Boacd Dan, Bourceanu Adrian, Corduneanu Eduard,
Cosma Florin-Mihai, Diaconu Adrian, Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan,
Pqcaqu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei Ion, Luca Iulian, Dulamd Laurenfiu-Cristinel
qi Ungurianu Cristian) qi 12 "ablineri" (Acatrinei Dumitru, Aciocdrldnoae Aurel,
Agileanu Lucian-Corneliu, Azoilei Ldcr[mioara, Banu Gabriela, Buhuqanu Bogdan,
Hopqa Florin-Adrian, Dumitraqcu Dionisie, Lucaci Gabriel, Nechita Marius-Mihai,
Stavarache Valentin-Constantin, Stoica Mihai-Doru) , hotirdrea a fost adoptatS.



xV[. Proiect de hotirdre privind modificarea organigramei qi a statului
de funcfii ale Direcfiei Generale de Asistenfi Socialn qi Protecfia Copilului
Neamf.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest

proiect:
Domnul Neculai Puqca;u - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel -comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotSr6re:

Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru", hotir6rea a fost adoptald.

xv[I. Proiectul de hotirffre privind aprobarea devierii traficului de pe un
drum na{ional pe drumuri jude{ene, in vederea efectuirii unor lucriri de
reabilitare.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul AciocdrlSnoae Aurel - comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Mihai Doru Stoica - In primul rdnd lin sd salut viteza de reaclie,

propunerile de experiizd au fost analizate in decembrie 2016. De atunci qi p6nd acum
nu am avut nici o problemd legatd de siguranla circulaliei din anul20l6 pdndin anul
2019? La data respectiv6 in decembrie, in motivarea proiectului ardta clar gravitatea
circulaliei pe pod.

Domnul Ionel Arsene - Chiar bun6 intrebare, abia aqtept proiectul de hotdrdre
de la Partidul Nalional Liberal.

Domnul Mihai Doru Stoica - SE facem noi proiectul? La Consiliul Judelean
mlrim organigrama, m6rim salariile, viteza de reaclie in trei ani.

Domnul Ionel Arsene - Venili dumneavoastrd cu un proiect de hotdr6re qi eu
v5 promit cd imediat il pun pe ordinea de zi qi il susfin.

Domnul Adrian Diaconu - Sd ne spund qi sursa de finan{are.
Domnul Mihai Doru Stoica - Ce treabd. are una cu alta domnule preqedinte?
Domnul Ionel Arsene - PAi cum nu are? Credeli cd a durat prea mult? Aici la

Consiliul Judelean sunt salariali care se ocupS de mai multe lucruri. Dacd asta
considerali c5 acesta era o prioritate, acum i-a venit rdndul. Venili oricdnd, vd aqtept
cu un proiect de hotdrAre.

Domnul Mihai Doru Stoica - In accepliunea dumneavoastrd considerali cd
nu era o prioritate.

Domnul Ionel Arsene - Venili oric6nd, vd aqtept cu un proiect de hotdr6re.
Domnul Mihai Doru Stoica - In accepliunea dumneavoastrd considerati c[ nu

era o prioritate?
Domnul Ionel Arsene - Astdzi este o prioritate.
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Domnul Mihai Doru Stoica - Dureazd atdta timp ca sd ce? Sd ludm act cd s-a

executat aceastd expertizd din care rezultd devierea traficului pentru consolidarea
podului.

Domnul Ionel Arsene- Dtreazd proiectarea.

Domnul Mihai Doru Stoica - Dweazd proiectare a, in vi4a urmdtoare ne
prinde rdndul.

Domnul Ionel Arsene - Astdzi am semnat 44 de obiective de poduri.
Domnul Mihai Doru Stoica - Domnule preqedinte, ne raportdm la proiectul

acesta.
Domnul Ionel Arsene - Am infeles cd jucali politic.
Domnul Mihai Doru Stoica - Nu jucdm politic, cd pdnd la urmd avem un

aparat de specialitate al Consililui Judelean Neam! care si munceasci.
Domnul Ionel Arsene - A$u, qi vreli s6-i certali acum cd au fost prea inceli.

Domnul Florin Adrian Hopqa - Expertizaafost fbcutd de Compania Nalionald de

Administr are a Infrastructurii Rutiere.
Domnul Ionel Arsene- Domnule consilier Hopqa, Compania Naliona16 de

Administrare a Infrastructurii Rutiere nu este a Consiliului Judelean.
Domnul Florin Adrian Hopqa - Asta am spus.

Domnul Ionel Arsene - Noi am r6spuns la o solicitare a CNAIR.
Domnul Mihai Stoica - Este intr-o eroare maxim6.
Domnul Florin Adrian Hopqa - Nu este vorba de o eroare, intrebarea este de

ce timpul acesta de reacfie, de ce Compania de drumuri nu ne-a anun{at de acum doi
ani de zile de cdnd s-a finalizat expertiza? Expertiza dureazd,trei ani qi jumdtate, ca

sd spui cd este o problemS?
Domnul Ionel Arsene - Eu nu inleleg ce problemd, ce vin6 are serviciul din

cadrul Consiliului judelean?
Domnul Florin Adrian Hopqa - Nu are nici o vind. Este vorbalatraftcul de

persoane pe porliunea de drum. In primul r6nd pe porliunea de drum o sd circule
autobuze care au greutatea proprie mai mare de 15 to, sunt care au 16 to - 1 8 to. Ce

se intdmplS cu traseele?
Domnul lonel Arsene - Investilia aceasta de pod, CompaniaNalionali a scos-

o la licitalie qi deja este pe SEAP,se va da un c6qtigdtor qi se va face, adicd noi acum
discutdm de ce nu s-a f6cut acum 7 ani, qi se face acuma, uite pentru cd se face acuma
qi trebuie sd fim foarte bucuroqi cE se face pentru cd dacd ne uitdm la investiliile
Companiei Nalionale de Drumuri a Ministerului Transportului in judelul Neam!,
aici nu vd. avarrtqeazdpolitic, adicS in ultimii 2 ani de zile Ministerul Trasporturilor
ce face in judelul Neam! nu s-a f6cut nici 10 Yo in toli 30 de ani. Aici discutSm
despre proiecte de interes judelean, dacd ajungem aici s5 discut[m despre ce face

Compania Naliona16 de Drumuri, nu aq prea vrea sd aduc subiectul aici. Haideli sE

facem administralie, v-am rugat de la inceput vreau s[ fac administralie, vreau sd vd
fac parteneri pe toli la toate proiectele pe care le fac qi ali vdzttt cd toate proiectele
pe care le-am frcut intotdeauna am comunicat, impreunS le facem, haideli s515s6m
politica.

Domnul Florin Adrian Hopqa - Domnule preqedinte, perceplia este greqitS.

Nu cred cd nu este nimeni din sala aceasta sE fie impotriv6 sd repare podul
acesta.
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Domnul Ionel Arsene - Se repard, dar de ce a durat atdta timp?
Domnul Mihai Doru Stoica - Yiteza de reacfie.
Domnul Florin Adrian Hopqa - Dac[ tot s-a discutat qi se discut[ despre

proiectul cu podul, era problema legatd de transportul rutier de persoane. Ce se

intAmp16, se deviaz[ traseul, poate sunt sta]ii pe drum.
Domnul Ionel Arsene - Pe pod nu sunt stafii.
Domnul Florin Adrian Hopqa - Poate sunt inainte qi dupd pod. Dacd deviezi

traseul, atunci inseamnd mijloc de transport public in comun de cdldtori, cum vreti s5-

i spuneli, adicS de la Roman inconjoard la Castelul de apd qi vin partea aceasta, ce

se int0mpl6? Adicd transportatorii au fost inform.i ca s6-qi modifice mijloacele de

transport, adicd sd vind cu 60 de locuri?
Domnul Ionel Arsene - Venili cu alte propuneri mai bune, eu sunt deschis,

intotdeauna arfl fost deschis, dacd gdsim o altd variantd, sd nu mai facem deviere, sd

trecem pe sub el, pe l6ngd el.
Domnul Florin Adrian Hopqa - Deci suntem in totalitate cu proiectul acesta.

Era o disculie referitor la tot ce se int6mpl6 la traficul de transport de persoane.

Domnul Radu Miron Tudorel - Aveli niqte cifre, majoritatea autobuzelor sunt
mai mici de 15 to.

Domnul Florin Adrian Hopqa - Dar sunt qi de 18 to.
Domnul Dumitru Acatrinei - Transportul rutier este impdrlit in doud categorii,

marfb qi persoane. Am inleles cd acela de marfr il deviem. Cimentul suportd de la
fabricd pdnd la constructor. Ce facem cu acel transport regulat special qi regulat
ocazional, cu excursionistii? Ar trebui inqtiinlali oamenii.

Domnul Ionel Arsene - Eu sunt convins cd sunt inqtiinlafi.
Domnul Dumitru Acatrinei - Aceasta era solulia, ar trebui ca qi Consiliul

Judelean Neam! qi CNAIR sd informeze operatorii de transport pe perioada aceasta de

transport de 18 luni?
Domnul Ionel Arsene - Aveli informafia aceasta cd nu au fost informafi?
Domnul Dumitru Acatrinei - Nu, venim preventiv.
Domnul Miahi Doru Stoica - Exact ce am spus eu anterior, o sd se int6mple

in 3 ani.
Domnul Ionel Arsene- Exact ce am spus dacS se face nu e bun, dacd nu se

face iar nu e bun, de ce face tocmai acum?
Domnul Miahi Doru Stoica - Ati inleles greqit domnule preqedinte.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,imp otrivil'?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru", hotdr0rea a fost adoptatd.

XIX. Proiect de hotirflre privind acordarea unui mandat special
reprezentantului Jude{ului Neamt ir, cadrul Asociafiei de Dezvoltare
Intercomunitari (AQUA NEAMT".

Domnul Ionel Arsene - Aici domnule consilier, Radu Tudorel vd rugdm sd ne
faceli o informare.

12



Domnul Radu Tudorel - Eu vd fac o informare, dar nu este problema mea ca
qi preqedinte al A.D.I. ",,AQUA NEAMT", eu doar monitorizez investiliile care se

fac de S.C. APA SERV prin proiecte, intrucAt Legea nr.5112006 qi Legea
nr.24112006 cer de fapt;i de dreptcamdrirea tarifelor sd fie efecutatd de cdtre UAT-
uri ;i fiecare UAT trebuie sd dea un mandat special reprezentantului din AGA.
Problema este urmdtoarea, de ce se mireqte preful? DacS v-a!i uitat in hotdr0re ali
vdzutmotivele de ce se mdregte preful, {ivdzutaprobarea ANRSC qi ca o consecinld
a multor fapte din trecut qi din prezerrt, S.C. APA SERV este nevoiti sd mdreascd
pretul. Dacd, s-ar gdsi solulii decente sd fie preluat5 in prezenla pentru investiliile
fEcute de cdtre UAT-uri, atunci prelul ar fi mai mic cu un leu, insd conform legii
majoritatea redevenlei este survenitd de amortismente, amortismente ale investiliilor
frcute de cdtre UAT-uri, ins[ UAT-urile nu pot s5 pl[teascd amortismentele,
conform legii, dar in schimb societatea comerciald este obligatd sd plSteasc[, atunci
trebuie sd pldteascd redevenle.

Domnul Ionel Arsene - In concluzie este justifi catd cererea?

Domnul Radu Tudorel - Cererea este justificatd qi aprobatd de Agenlia
Nalionala de Reglementare pentru Serviciile Comunitare de Utilitdfl Publice care a

aprobat prelul qi s-a considerat modul de calcul.
Domnul Ionel Arsene - inleleg cd S.C. COMPANIA JUDETEANA APA

SERV S.A Neam! acolo unde suntem aclionari majoritari se poate indrepta impotriva
lui ADI ,,AQUA NEAMT".

Domnul Radu Tudorel - S-a mai int6mplat qi in anul 2015.
Domnul Ionel Arsene - Sigur cd e un subiect sensibil, subiect pe care din pdcate

il decontez eu, tot ce se int6mplS rdu in judelul acesta Arsene este de vind, trebuie sd

fie qi cineva vinovat. Nu am variante, am incercat, am cdutat, am fdcut tot ce e posibil
sb gdsesc o variantd si nu facem majorarea, din pdcate pentru mine variarfia nu am
gdsit-o, dar dacdaveli solulii cu mare drag vd ascult gi chiar mi-aq dori sd gdsili solulii,
dar nu cred cd o gdsim c5, am cdutat-o eu de mi-a venit rdu.

Domnul Mihai Doru Stoica - Colegul nostru domnul Radu Tudorel spunea cd
am cdutat solulii, am gdsit solulii, pe de altd"parte ne spune cd a venit o lege peste noi
care nu ne permite . Noi am inchis acolo un proiect POIM 1 qi aqteptdm POIM 2. Am
vdzut qi din presd cd domnul Dughir a furat. A furat rdu cdnu afazat niqte lucrdri, aqa

la un milion de euro, a luat practic din banii companiei, din ce am inleles eu.

Domnul Ionel Arsene - Domnul consilier Mihai Stoica suntem singurul
jude! din lard care nu am fazat aceste lucriri, care putea sd foloseascd banii qi au
folosit banii companiei.

Domnul Mihai Doru Stoica - Aici nu v6 contrazic, nu afazat, nu a fazat, dacd
este vinovat om vedea noi ce facem pitnd,la urmd qi ce face sf6nta lege. Acolo s-a
lucrat cu o companie de unitate de implementare a proiectelor europene, e frumos
rdcoareayar% cald iarna, este treabd,bun[, m6 intreb qi eu ce fac managerii aceqtia de
proiect, proiect carc astdzi nu existS, domnii, doamnele din subordinea acelei echipe
ce au fbcut atunci c6nd au generat acele hertii care au dus la semnStura domnului
Dughir de a nu faza qi de a decapitaliza compania prin plata cStre executanli, cdtre
prestatori din bugetul companiei Ei din a Consiliului Judelean, fiindcd este a noastr6.

Domnul Ionel Arsene- Euzic s6-i intrebafi.
Domnul Mihai Doru Stoica - Bun, dar ei sunt angajali acolo pe salarii mari.
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Domnul Ionel Arsene - Domnule Mihai Stoica dumneavoastri sunteli
Y

consilier judelean, in cazul in care nu ali inleles S.C. COMPANIA JUDETEANA
APA SERV S.A Neam! este compania Consiliului judefean Neam! nu a PSD-ului.

Domnul Mihai Doru Stoica - Domnule pre;edinte, compania este a PSD-ului,
noi nu avem reprezentant in AGA.

Domnul Ionel Arsene - Este a Consiliului Judelean Neam!. Plenul Consiliului
Judelean a desemnatreprezentanli in AGA, nu PSD-u1.

Domnul Mihai Doru Stoica - Domnule preqedinte, dacd gisim o solulie, eu

dacdaq fi manager acolo clar cd decit sd o scap in faliment aq incerca sd lin la nivel
prin pre!.

Domnul Ionel Arsene - Domnul Ioan Anghelulb este de la Tg. Neam! de la
dumneavoastrd, vorbili cu dumnealui.

Domnul Mihai Doru Stoica - Ldsali cd domnul Ioan Angheluld nu conduce
singur, acum spuneali cd, e a Consiliului judelean. M6 asculta[i?

Domnul Ionel Arsene - Sigur vd ascult.
Domnul Mihai Doru Stoica -Dacdnu mi ascultali, stau cu m0na la spate qi

ridic m6na aqa cum facem toli , nu mai pun intrebdri, cd dacd pun intrebdri ne

supdrdm.
Domnul Ionel Arsene - Haidefi, vd rog.
Domnul Mihai Doru Stoica - Eu aq propune prima datd sd vini cu un plan de

optimizare a costurilor prin disponibilizarc de personal, cel pulin cei care au fost
in proiectul vechi, cunosc6nd fiind faptul cd nefazarea a celor lucrdri s-a f6cut qi

cu concursul celor din cadrul UIP-ului, cE nu a venit nici unul cu o sesizare sd se

spund cd ce face domnul Dughir.
Domnul Radu Tudorel - Dacd imi permiteli, domunule preqesedinte, eu

personal c6nd am fost in AGA S.C. COMPANIA JUDETEANA APA SERV S.A
Neam!, in anul 2015, inainte de a se inchide proiectul, am rugat conducerea
Companiei Judelene APA SERV S.A Neam! sd se fazeze, am rugat, am spus ca
raportul dintre active este foarte mare, activele circulante scdzdndfoarte mult, deci
lichiditSli zero, am spus in anul 2015. M-a intrebat directoarea atunci ce facem?
Am intrebat-o qi eu atunci ce facem qi mi-a rdspuns dar ce vreti sd ne duceli la
faliment. Am r6spuns nu, in incapacitate de platd cel pufin. In anul 2015 spus de

un membru, reprezentant al Consiliului Judelean Neamt in AGA qi care nu a fost
bdgat in seaml de conducerea respectiv[, atdt de directorul general cdt qi de

directorul economic de atunci qi erau toli din tot spectrul politic, inclusiv din PNL
qi toli au fost impotriva mea.

Domnul Ionel Arsene - MAi oameni buni, noi am vrea sd gSsim impreund
solufii, incd odatd vd spun cd majorarea aceasta de pre! nu o decorrteazd politic
nimeni decdt eu, qi eu aq vrea sd g[sim impreund o solulie sd nu o facem cd nu
vrem, trebuie s[ gdsim solulii qi eu aqtept solulii qi de la PNL qi de la PMP qi de la
colegii mei de la PSD sI gdsim o solufie, eu vd spun sincer cd md tot gdndesc de
luni de zile sd gdsesc o solulie pe subiectul acesta, pentru cd aga cum v-am spus
doar eu decontez pentru aceasta qi nu o gdsesc. Daci venili cu o solulie eu sunt
primul care achiesez la ea. Disponibilizarea de personal am discutat-o cu
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conducerea COMPANIEI JUDETENE APA SERV S.A Neam!, din pdcate eu spun

cd nu se poate, sunt contracte colective de munc6.
Domnul Mihai Doru Stoica - Tu cdnd ai acum un proiect in procedurd de

implemantare nu se poate disponibil\za sau desfiinta UIP-u1? Acolo lucreazd un

apar at de special itate.
Domnul Ionel Arsene - Domnule Mihai Stoica greqili, cum sd desfiinlezi UIP-

ul, tu, cdnd acolo ai POIM.
Domnul Mihai Doru Stoica - Bine ali spus, pe drum s-ar putea sd se intAmple

peste doi ani, pdnS atunci ce facem? O decapitalizdm de tot?
Domnul Ionel Arsene - Haideli mdcar la proiectul acesta sd nu o jucdm politic.

UIP-ul nu ai cum s6-1 desfiinlezi tu cdnd eqti in implementare cu un proiect cu
POIM-ul qi acei oameni lucreazd" cu consultantul toatd ziua, doar dac6 nu vrei sd

mai faci POIM-u1 qi atunci ii dai afard", qi nici atunci nu poli sd-i dai afard.
Domnul Radu Tudorel - Nici atunci nu poli s6-i dai afard fiindcd mai sunt cinci

ani pentru POS.
Domnul Ionel Arsene - Din pdcate am spus c5 eu nu am nici o solufie, dacd

dumneavostrd PNL g6seqte vreo solulie sunt extrem de deschis si achiesezla ea.

Domnul Neculai Puqcaqu - Cred cd existd o singurd problemd care ne scapd

nou6 consilierilorjudeleni cu privire la aspectul pe care il discutdm, domnul Adrian
Bourceanu era preqedinte la ADI AQUA Neam! inainte de domnul Radu Tudorel
qi qtie bine cd acel control fEcut de Curtea de Conturi, deci organism al statului
rom6n la S.C. COMPANIA JUDETEANA APA SERV S.A Neam! i-au tras la
rdspundere qi au impus in decizia respectivd de imputare suma de 4 miliarde de lei
pentru cd ADI AQUA NEAMT nu a dat avizul in acea vreme de majorare a
prelului tot pe motive qi condilii foarte clare, se intAmplS acelaqi fundament, se

presupune cd votSm sau nu vot6m, Curtea de Conturi merge in continuare qi ali
vdzut cd S.C. COMPANIA JITDETEANA APA SERV S.A Neam! a depus toate
documentele la indemAnS, preful, anticalculalie, realizdri, absolut tot ceea ce este

necesar. Pericolul mare este, nu aprobdm nu i se dd mandatul domnului Radu
Tudorel, Curtea de Conturi vine qi incepe executarea, qi de unde incepe executarea,

de la AGA, iar conducerea S.C. COMPANIA JUDETEANA APA SERV S.A
Neam! a fost obligatd sE dea in judecate ADI AQUA NEAMT, a cdgtigat qi in prima
instan!6 a c6qtigat qi are titlul executoriu, acum in faza a doua este sd meargd mai
departe sd se indrepte impotriva UAT-urilor care nu au datbani, deci aici dac6 vrei
sau nu vrei, cu 10 sau 50 de oameni pe care pot s5-i mai dau, luali qi in perspectiva
de dezvoltxe aS.C. COMPAMA JTIDETEANA APA SERV S.A Neam! in sensul
cdnu suntmulte UAT-uri care laoruactualdauterminat lucrSri de apd qicanalizare
qi care trebuie s5 le preia S.C. COMPANIA JUDETEANA APA SERV S.A
Neam!, dar trebuie sd le preia qi aqa sunt fost stabilite niqte condiliie in sensul c6

trebuie sd se implice qi primSriile, ei bine merci au luat fonduri qi au ieqit primari,
viceprimari qi consilieri locali din diverse formaliuni politice d9 la acea vreme gi

se spali pe mdini d6nd vina pe S.C. COMPANIA JUDETEANA APA SERV S.A
Neam!, dar acolo in comuna respectivd le trebuie cel pulin l-2 oameni, casier ii
trebuie echipa de lucru, deci treaba este mult mai complicatd qi ii ddm pe aceqtia
afard.

Domnul Ionel Arsene - Nu avem cum s6-i dai afard, nu i1i permite legea.
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Domnul Neculai Pqcaqu - Au justificare 99 Yo, or fi 1 Yo ori 5 Yo, haideli sd

zicem cd or mai fi qi din aceqtia.
Domnul Ionel Arsene - Probleme din acestea or sd mai fie qi cu gunoaiele, la

fel operatorii care au solicitat sd creascd salariile nu o sd mai fie eficienli qi o sd ne

trezim cd ne reziliazd contractele qi rdm6nem cu comunele pline de gunoaie, sunt
chestiuni care nu vrem s5le judecim politic, facem administrafie pentru cdpdndla
urm6 este vorba de cetSfean.

Domnul Radu Tudorel - Haideli s6-i convingem pe cei de la comuna
Dragomireqti cd m.c. de apd este de 44,94 de lei, cine suportdbanii aceqtia? Pre!

necesar. La comuna Bodeqti 6,17,la Ruginoasa t4lei, la comuna Bdra 12,7 lei,la
Tg. Neamt 7,4 lei, la Brusturi 10,47 lei, la Pdstr6veni 10,32 lei, cine suportd

diferenla pdnd la 4,82 de lei/mc care afost? De fapt qi de drept s-au dat niqte lucrdri
cdtre S.C. COMPANIA JUDETEANA APA SERV S.A Neam! qi primarii nu s-au

mai implicat, nu mai existd oameni care sd fie racordafi, nu existd circulalie
efectivS a banului.

Domnul Ionel Arsene - G6ndili-vd cd pe l6ngd investiliile pe care le facem qi

care sunt implementate cu consultanlii qi noi Consiliul Judelean Neam! vrem prin
ADI AQUA NEAMT sd aplicdm pentru niqte fonduri din fonduri de dezvoltare qi

sd inlocuim tot ce inseamnd conducte de aducliune unde avem de fapt mari
pierderi, dar pentru cd POIM-ul nu te lasi sd faci chestia aceasta qi nu eqti eligibil
pentru aqa ceva nu am putut sd facem magistralele c5 sE avem pierderi. Acum
avdnd posibilitatea aceasta prin fonduri de dezvoltare am vorbit cu ADI AQUA
NEAMT sd depunem niqte proiecte mari pe inlocuirea aducliunilor de apd qi s6

reuqim sd sc5dem pierderile, fiindcd sunt conducte vechi de zeci de ani. OricAt am

certa pe aceqtia de la S.C. COMPANIA JUDETEANA APA SERV S.A Neam! nu
ai ce s6-i faci, eu nu am altdvariantd decdt s6 vi supun la vot proiectul de hotSrAre.

Domnul Florin-Adrian Hopqa - Referitor la ce spunea domnul consilier
judelean Radu Tudorel spunea cd prelurile la comuna Dragomireqti qi la alte
1 ocalitd1i sunt di ferenliate prin principiul so lid arit\ii.

Domnul Radu Tudorel - Corect.
Domnul Florin-Adrian Hopqa - Prelurile acestea diferenliate au fost din

totdeauna, flu au fost acum de la inceputul anului, deci aceasta au fost
dintotdeauna, aceasta nu poate fi o justificare.

Domnul Ionel Arsene - Din momentul c6nd s-a preluat comuna Dragomireqti,
cumva sunt un fel de balast, pentru c6 nu ai nici abonali nici la apd nici la canal,
noi le-am preluat de la S.C. COMPANIA JLIDETEANA APA SERV S.A Neam!
pentru cI altfel statul romdn sau banii europeni au fost investili degeaba acolo in
pEmdnt sd faci aducliuni de apd qi canalizare qi sd nu poli sd te racordezl, erai
cumva obligat sE le preiei, sigur cd acestea vin cu costuri, care companie de apd

este profitabil5 qi face? Compania de la Iagi are urban foarte mare. In toate judelele

avem probleme cu companiile de apd pentru cd aqa a fost g6ndit, nu qtiu cine a
gdndit sd faci POS-ul de exemplu sE faci aducliunile de apd qi canalizare pe toate
dealurile unde ai o casd sau dou6, pdi cum justifici tu posturile de intrelinere qi de

operare la conducta aia, sigur vine cu minus in fiecare lund qi cine suportE decdt
s.c. COMPANIA JUDETEANA APA SERV S.A Neamt.
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Domnul Florin-Adrian Hopqa-Revin, deci problemele cu prelurile diferenfiate
la anumite localitSli qi ce s-a preluat nu sunt de ieri de astdzi sunt din totdeauna.

Domnul Ionel Arsene - Anul acesta s-au preluat foarte multe comune care au

finalizat proiectele pe PNDL gi fonduri europene. De acesta vd spun c6 tot ce a
preluat S.C. COMPANIA JUDETEANA APA SERV S.A Neam! in ultimul an,
proiecte care au fost finalizate qi care de fapt ce aduc, aduc costuri mari la
companie, pentru cd dacd ar veni fiecare comund s5 vind qi cu abon{i, sd-i spun
cdte preiau dar cdli locutori avefi, sau c6te case sunt racordate, mdcar 50 %.

Domnul Mihai Stoica - In anul 2000 era domnul Radu Tudorel ;i domnul
Neculai Puqcaqu Ei ?ncercau prin anul 20ll sI mdreascd prelul Ei prin instan!6 au

c6qtigat 3 % qi acum ne trezim intr-o qedinlE cu25 o/o.

Domnul Florin-Adrian Hopqa - In motivarea deciziei cu creqterea prefului, pe

primul loc este creqterea semnificativ[ a costurilor de naturd salariald, poate sd ne

spund cineva exact sumele? In anul 2016 bugetele pentru salarii erau de o suti de

mii, acum sunt de un miliard.
Domnul Radu Tudorel - Acele costuri nu sunt numai din cauza creqterilor

salariale ci foarte mult, in jur de 7 milioane de lei se dau anual datoritd faptului cd

fosta conducere nu a mdrit salariile la timp, au c6qtigat oamenii procesele qi anul
trecut s-au dat 7,5 milioane lei, deci g6ndili-vd cdmarea majoritate a costurilor nu
sunt din faptul cd av crescut salariile, dar o buni parte este din aceste costuri pentru
c5 nu s-au dat salariile de fosta conducere qi au cdqtigat oamenii in instanld qi

suntem obligali acuma sd suportdm tot ce nu au frcut allii.
Domnul Neculai Puqcaqu - Domnule preqedinte, domnul consilier intreba de

salarii, dacd este amabil qi drigu! in motivare se spune cd pentru fundamentarea
cheltuielilor de personal c5 s-a avut in vedere legislalia qi s-a luat in calcul un
numSr de 581 de posturi conform statului de funclii al companiei aprobat prin
hotdr6rea AGA valoarea cheltuielilor cu personalul inclusiv obligaliile fiscale.

Domnul Florin-Adrian Hopqa-Ne intereseazdin comparatie cu anul2016, este

trecutd o sumd semnificativd, vrem s5 gtim exact procentual.
Domnul Ionel Arsene - Prin hotdrdrea judecStoreascd ne obligd sd dim salariile

din urmi care nu au fost date gi de acolo este creqterea de salarizarc. Eu cum sunt
extrem de supdrat qi de nemullumit c5 nu vdd pe nimeni de Ia S.C. COMPANIA
JUDETEANA APA SERV S.A Neam! aici. Eu vd propun sd amdnd acest proiect
de hotdrdre p6nd c6nd o sd binevoiascd directorul de la S.C. COMPANIA
JUDETEANA APA SERV S.A Neam! s6 vin6la gedinli.

Domnul Radu Tudorel - Este in concediu.
Domnul Ionel Arsene - Nu md intereseazd., trebuia s6-qi intrerupd concediul

dacd qtia c5 astdzi are acest proiect de hotSrAre. Vd propun si am6nS acest proiect
de hotdr0re qi si invit6m conducerea S.C. COMPANIA JUDETEANA APA SERV
S.ANeam! sd explice plenului inclusiv mie, poate am qi eu niqte nelSmuriri qi vreau
sE le aflu.

Vd supun la vot sE am6n6m acest proiect de hotdrdre.
Domnul Radu Tudorel - Se nu uitdm cE trebuie votat p6ni pe data de

09.08.2019.
Domnul Ionel Arsene - O sd facem o sedintd extraordinard.Yd supun la vot

pentru amdnare.
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Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru", proiectul de hotdrdre a fost amdnat.

Domnul Mihai Doru Stoica - Oricum ar fi prin statut aprobat qi votat tot de

noi, atributul de decizie il au 100 % ADI AQUA Neam!, noi inlelegem c5 este o simpld
informare.

Domnul Radu Tudorel -Legea spune cd trebuie mandat special.
Domnul Ionel Arsene - Haideli s5 depdqim subiectul acesta c[ o s6-1 relu6m.

XX. Proiect de hotlr6re privind restric{ionarea circula{iei pe un drum
jude{ean.

Domnul lonel Arsene - Rog comisiile sdprezinte rapoartele de avizxe la acest
proiect:

Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hot6rdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi oopentru", hotdrdrea a fost adoptatd.

XXI. Proiect de hotlrire privind aprobarea unui acord de asociere pentru
realizarea unei ac{iuni de interes public jude{ean.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sE prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Radu Tudorel -comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Neculai Puqcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru", hotdr6rea a fost adoptatS.

XXII. Proiect de hotirflre privind predarea citre Ministerul Dezvoltlrii
Regionale qi Administra{iei Publice, prin Compania Na{ionali de Investi{ii
,,C.N.I." S.A., a amplasamentului qi asigurarea condi{iilor in vederea executlrii
obiectivului de investi{ii ,,Reabilitare, consolidare, reparalii ;i amenajdri interioare
la Casa Iordache Canlucuzino" strada Stinjenelului, nr.27, comuna $tefan cel
Mare, jude{ul Neamf.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile s5 prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Radu Tudorel - comisia cultur6 - aviz favorabil cu amendament
privind predarea cStre Ministerul Dezvoltdrii Regionale qi Administraliei Publice, prin
Compania Naliona16 de Investilii "C.N.I." S.A., a amplasamentului qi asigurarea
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condiliilor in vederea executdrii obiectivului de investilii "Reabilitare, consolidare,
repara(ii qi amenajlri interioare la Casa Iordache Cantacuzino", strada
St0njenelului,nr.2T, comuna $tefan cel Mare, judelul Neam!.

Din eroare, a fost trecutd suprafala totald, de teren aferentd acestei unitd1i,

conform extrasului de carte funciard de informare, ca urmare a delimit[rii suprafelei
aferente clddirilor ce se predau; se modifica art.l din proiectul de hotdrAre, astfel:

in loc de "terenul aferent in suprafatd de 81.877 mp" se va citi "terenul
aferent in suprafafl de 3.413 mp".

Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Aciocdrldnoae Aurel - comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot amendamentul:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi oopentru", amendamentul a fost aprobat.
Supun Ia vot proiectul de hot6r6re:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi oopentru", hotdrdrea a fost adoptatd.

XXIII. Proiect de hotlrire privind predarea citre Ministerul Dezvoltlrii
Regionale qi Administra{iei Publice, prin Compania Nafionall de Investi{ii
,rC.N.I." S.A., a amplasamentului qi asigurarea condifiilor in vederea executirii
obiectivului de investi{ii ,,Reabilitare, consolidare, reparafii qi amenajiri
interioare la clidirea Atelier de produc{ie-Teatrul Tineretului Piatra Neam{",
strada Unirii, nr.2D, municipiul Piatra-Neam{, jude{ul Neamf.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd,prezirrte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Radu Tudorel -comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Aciocdrldnoae Aurel - comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hot6rdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi oopentru", hotdr0rea a fost adoptatd.

XXIV. Proiect de hotlrire privind predarea citre Ministerul Dezvoltlrii
Regionale qi Administrafiei Publice, prin Compania Na{ionali de Investi(ii
,rC.N.I." S.A., a amplasamentului qi asigurarea condifiilor in vederea executlrii
obiectivului de investifii ,rConservarea, reslaurarea Ei proteclia clddirii Casa
Celibidache in vederea valoriJicdrii patrimoniului cultural" strada Veronica Micle,
nr.2, municipiul Roman, jude{ul Neam{;.
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Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Radu Tudorel -comisia culturS - aviz favorabil;
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul AciocArlinoae Aurel - comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicS - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi 'opentru", hotdrdrea a fost adoptati.

XXV. Proiect de hotirire privind predarea citre Ministerul Dezvoltirii
Regionale ;i Administra{iei Publice, prin Compania Nafionali de Investi{ii
,rC.N.I." S.A., a amplasamentului gi asigurarea condifiilor in vederea executirii
obiectivului de investi(ii ,,Reabilitarea-consolidarea Pavilionului Oncologie din
cadrul Spitalului Judelean de Urgenld Piatra Neaml", bulevardul Traian, nr.1-3,
municipiul Piatra-Neam(, jude{ul Neam{.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizarc la acest
proiect:

Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil cu un amendament
privind predarea cdtre Ministerul Dezvoltdrii Regionale qi Administraliei Publice, prin
Compania Nalionald de Investilii "C.N.I." S.A., a amplasamentului qi asigurarea
condiliilor in vederea executlrii obiectivului de investit\i,,Reabilitarea-consolidarea
Pavilionului Oncologie din cadrul Spitalului Jude(ean de Urgen(d Piatra Neam(",
bulevardul Traian, nr.L-3, municipiul Piatra-Neamf, jude{ul Neam{.

Din eroare, a fost trecutd suprafala totald de teren aflatd in administrarea
Spitalului Judelean de Urgenld,PiatraNeam!, conform extrasului de carte funciard de

informare, ca urnare a delimitdrii suprafelei aferente clSdirilor ce se predau, se

modificd art.l din proiectul de hot6rdre, astfel: In loc de "terenul aferent in
suprafafi de 59.815 mp" se va citi "terenul aferent in suprafa{i de 3.280 mp".

Domnul Neculai Puqacaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Acioc6rldnoae Aurel - comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot amendamentul:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru" amendamentul a fost aprobat
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru", hotdrdrea a fost adoptat5.
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XXVI. Proiect de hotlrffre privind modificarea unor hotlriri ale
Consiliului Judefean Neamf.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezinte rapoartele de avizare la acest
proiect:

Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Neculai Puqcagu - comisia buget - aviifavorabil;
Domnul Aciocdrldnoae Aurel - comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Supun la vot proiectul de hotdr6re:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi 'opentru", hotdrdrea a fost adoptatd.

XXV[. Diverse:
A.Informare cu privire la aducerea la indeplinire a prevederilor HCJ

nr.7512019.
B.Informare privind contractul de decolmatare a qan{urilor, rigolelor

aferente drumurilor jude{ene afectate in urma precipitafiilor abundente din anul
2019.

C. Informarea privind dosarul nr. l4l7 ll05l20ll*.
Domnul Ionel Arsene - Vreau eu sd vi fac o informare, astdzi am semnat

contractul de proiectare qi execulie a unui in numdr de 44 de obiective de drumuri
judelene qi poduri in valoare de 264 de milioane cu TVA cu asociere de firme din
judelul Neam! qi aici vreau sd vd spun c[ sunt extrem de mullumit de aceastd investilie
mare pe care Consiliul Judelean Neam! o face cu firme din judelul Neam!, inseamnd
cd banii vor rdmOne in judelul Neam!, cel mai important obiectiv este Axialul DJ 155

F, in sffirqit dupS 20 de ani de cdnd toatd,lumea l-a promis noi o sd reuqim si il facem
qi vreau sE vd mullumesc tuturor consilierilor judeleni qi de la putere qi de la opozilie
pentru cd uitali dacd ne d6m mdna putem s5 facem lucruri bune pentru judeful Neam!
plus qi foarte multe poduri, mai sunt qi investilii pe "Drumul Talienilor" de la Sabasa

in valoare de 41,7 milioane lei, plus cea care este in licitalie qi mai dureazdpulin pdnd
la declararea c6qtigdtorului doar pe DJ care face legdtura cu Suceava pe "Drumul
Talienilor" avem investilii de 500 de miliarde de lei, plus alte drumuri judelene extrem
de importante qi vreau sd vd anun! c5 in perioada urmStoare va fi urcat pe SEAP caietul
de sarcini qi vom scoate la licitalie incl un pachet de drumuri judelene de aproape 498
de milioane lei qi aldturi de axial drumul pe care il avem finanlat prin fonduri
europene qi prin acest obiectiv vi informez cd a fost a doua oardla licitalie qi nu s-a
prezentat nimeni din p6cate, vom lucra qi vom indexa valoarea acestui obiectiv cu
fonduri de la Consiliul Judelean Neam! pentru a putea sd gdsim un constructor pentru
acest obiectiv qi total valoare cred cd ne apropiem de un miliard de lei doar pe
investiliile pe drumurile judelene. Aceasta rezo|vd zic eu 90 % din infrastructura
rutierd care aparline de drumurile judelene qi poduri, restul va fi reabilitat pe contractul
de intrelinere qi imi doresc ca atunci cdnd punem punct mandatului de consilieri
judeleni sd spunem cd am stat patru ani aici qi ne-am fdcut treaba, ci am reuqit sd

modernizdm infrastructura rutierd din judelul Neam!, ce aparline de Consiliul judelean
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Neam!, dar astdzi spun cd am f6cut un pas extrem de important pentru noi prin
semnarea contractului cu acest constructor. Aceasta este informare care am vrut si o
fac pentru cd este un succes al nostru al tuturor qi vreau sd vd felicitd pentru aceste

proiecte. Dacd dumneavoastrd mai aveli alte intervenfii.
Domnul Bogdan Buhuqanu - Domnule preqedinte aq avea eu o intervenlie in

numele colegilor mei qi vrem sdvd solicit6m ni;te explicalii dacdle avefi in momentul
acesta referitoare la situalia ueatdprin decizia de revocare a domnului vicepreqedinte
Laurenliu Dulamd din funclie qi repunerea acestuia ulterior qi pe perioada aceasta qtili
foarte bine cd am avut costuri salariale cu domnul vicepreqedinte Adrian Diaconu qi

domnul consilier judelean Gheorghitd, dacd v-al\ gdndit la solulii de recuperare a

acestor sume.

Domnul Ionel Arsene - Domnule consilier judelean Bogdan Buhuqanu - Noi
de fapt ce am frcut, am pus in practicd o hotdrdre a Instituliei Prefectului, noi nu
coment6m Ordinul prefectului.

Domnul Bogdan Buhuqanu -Noi vrem sd spunem cd o institulie de stat trebuie
s5-qi asume prejudiciile, ori este incompetentd ori a fost intenfionatd, noi aqa vedem
lucrurile pentru cd noi nu suntem datori sd achitdm trei salarii sau niqte sume in plus,
doar cd cineva a considerat aceasta.

Domnul Ionel Arsene - Si noi cum puteam sd facem sd nu ducem la indeplinire
Ordinul Prefectului?

Domnul Bogdan Buhuqanu - Nu am spus s5 nu duceli la indeplinire, s5 se ducd
prejudiciul asupra celor vinovali, la asta mE refeream.

Domnul Ionel Arsene - Si cine este vinovat de la Consiliul Judelean?
Domnul Bogdan Buhuqanu - Nu plSteqte prefectul la prejudiciu, pldteqte

Consiliul Judefean, noi ca qi persoane prejudiciate, cum recuper6m sumele acestea?

Domnul Ionel Arsene - Se vedem ce zice Curtea de Conturi dacd, zice sd

recuperSm, recuperdm, dacdnu le recuperdm, eu ca preqedinte al Consiliului Judelean
nu avea cum sd nu vin sd vd propun inlocuirea din funclia de vicepreqedinte a

domnului Laureliu Dulamd atirtatimp cdt avem un Ordin al Prefectului.
Domnul Bogdan Buhuqanu - Am infeles, dar caun bun manager v-{i gdndit sd

recuperali sumele cheltuite?
Domnul Ionel Arsene - Recunosc cd nu m-am g6ndit.
Domnul Adrian Bourceanu - Poate aveli o surprizd qi domnul Laurenliu

Dulamd renun!6 la recuperarea sumelor.
Domnul Ion Asaftei - Referitor la ceea ce s-a discutatpind acum in legdturd cu

S.C. COMPANIA JUDETEANA APA SERV S.A Neamf eu cred cd se impune
domnule preqedinte o prezentare de cdtre cei de la APA SERV in leg6tur6 cu toate
comunele care s-au racordat laapd-canal, pentru cd este foarte important de ce, fiindcd
sunt investilii foarte mari frcute, am fost zilele trecute la Costiga, Podoleni qi este o
stalie de epurare care pur qi simplu vdnturd apa. In momentul in care noi venim cu
aceste investilii ne incdrc6m cu cheltuielile care se impun? Facem investilii de dragul
investiliei dacd oamenii nu se racordeazdla apd-canal, trebuie privitd treaba sub alt
aspect, este vorba de mentalitate gi de costuri qi dac6 este vorba de costuri s5 g6ndim
in aqa fel inc6t sd vedem cum ajutdm oamenii ca s5 se racordeze la sistemul de ap6-
canal,in primul rdndvizeaz6 sistemul de civilizalie qi in al doilea r6nd dacd este vorba
de costuri sd gdsim o formulE ca aceste costuri sE fie pe o perioadd mai 1ung5 de timp
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de recuperarea lor, in sensul cd poate vom g6ndi sd venim cu o formuld de model baie,
de toaletd ce are omul qi te costd atdta sd aduci apa qi canalizarea din drum pAnd ?n

casd, dar dacd nu ai o investim in apd Ei canal qi este foarte bine cum facem ;i lumea
nu se racordeazd nu vdd eficienfa, exact ce spunea domnul preqedinte trebuie sd facem
qi altceva, cd dacd urc6m la dou[ case din deal un k qi racorddm apa pompat[ sigur
sunt costuri. Trebuie sd gdsim o formuld sd ieqim din acest impas qi mai apare qi o a1t5

chestiune adicd obligalia primarilor, convingerea oamenilor, trebuie gdsite acele
formule incdt sd d[m un plus de civilizafie.
Vd mulfumesc.

Domnul Cristian Ungurianu - Vd mullumesc domnule preqedinte, incerc prin a
vd spune c[ de reguli sunt impotriva mSririi aparatului administrativ, dar astdzi dupd
trei ani de zile in Consiliul Judelean Neam! pot si felicit un departament din Consiliu
Judelean, adicd cel tehnic vis-a-vis de transparenla qedinlelor qi de modul public prin
care acestea se realizeaz\. In acest sens eu propun un acord de asociere cu comuna
Sdbdoani, poate intre Secretarul jude,tului Neam! Ei secretarul comunei SdbSoani in
aqa fel inc6t qi la comuna Sdbdoani sd se abordeze in acelaqi fel transparela qedinlelor
publice, prin care accesul persoanelor publice si inregistreze acele qedinfe este interzis
sau poate un schimb de experienld cu personalul de la comuna S6boani pentru a nu
mai incSlca drepturile cetSfeneqti.

Domnul Radu Tudorel - Vorbili cu Institulia Prefectului, secretarii aparfin de

Prefecturd.
Domnul Cristian Ungurianu - UAT-urile din judeful Neam! se pot asocia cu

orice entitate dacdhotSrdqte Consiliul Judelean gi cred cd avem aceste atribuliuni qi in
domeniul acesta. Un schimb de experienlE este bine venit, doar de ce vd impotrivili
doar pentru cd primarul nu este de la PSD?

Domnul Florin-Adrian Hopqa - Departamenul juridic al Consiliului Judelean
s5 aducd la cunoqtinld prefectului cd a fost sesizatd o problemd referitoare la
transparenJ[ qi la modul de linere a qedinfelor.

Domnul Ionel Arsene - Domnule Cristian Ungurianu, am infeles.
Domnul Valentin Stavarache - ME intorc inapoi la departamentul care se ocupd

acum cu infrastructtra, aq solicita ca acum dupd 30 de ani si reabilitdm qi drumurile
care sunt sub ape, eu cred cd este o stare de normalitate.

Domnul lonel Arsene -Erabine dac6 erau f6cute inainte, dar e bine c5le facem
acum.

Domnul Valentin Stavarache - Mai este o problemd cu infrastructura de la
Bisericani qi chiar nu sunt probleme aqa de simple acolo fiindc6 la fiecare 2-3 zile se

aruncd niqte prundiq.
Domnul Ionel Arsene - Bine cd {i ridicat problema.
Domnul Valentin Stavarache - Mai este incd un drum acela spre Izvoare care

este jale.
Domnul Ionel Arsene - Este jale, qtiu.
Domnul Valentin Stavarache - Haideli sE vedem ce putem face.
Domnul Ionel Arsene - Ce putem face, am scos de dou6 ori la licitalie aceasta,

dar dacdnu vine nimeni ce pot eu sd fac? Mai mult decdt atdt,noi, ca s5 ieqim acum,
punem acum un covor, dupd care vine un constructor, in proiect este rizuire qi scoatem
covorul qi punem altul, deci totuqi nu ne-am bdtut joc de noi.
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Vis-a-vis de Bisericani, acolo dacd ali urmdrit, dacd nu vd fac o informare, au

fost cei de 1a ISU cu o comisie alcdtuitd de la Inspectoratul de Stat in Construclii, de

la Consiliul Judelean Neam!, de la toate instituliile care compun comisia pe situalii de

urgen!6 qi este proces verbal inaintat cdtre Guvernul Romdniei acolo s-a constatat cd

nu este o vinl a constructorului, este o calamitate naturald qi va fi reparat din banii
Guvernului Romdniei pe situalii de urgen!6.

Mai am un subiect, sdptdmAna viitoare voi conduce o delegalie in Republica
Moldova pentru a semna acordul de asociere votat de dumneavoastrd cu Raionul
Hinceqti gi Raionul Drochia qi am propus o delegalie compusd din preqedinte,

vicepreqedinlii Consiliului Judelean Neam!, de la PNL domnul Cornel Agdleanu, de

la PSD vd r{ai gdndili, deci delegaliava fi formatd din 5 persoane.

Nema\ifiind alte probleme inscrise in ordinea de zi, declar inchise lucrdrile
gedinlei.

p. SECRETARUL JUDETULUI,
DIRECTOR EXTqUTIV ADJUNCT,

Maria Cetil{na\ GRAPINOIU

u
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